

# Bio-Bac II

## The product that keeps working



### About this product

Bio-Bac II has got your back! This multi-purpose cleaner, powered by enzymes, keeps working even after the initial application. It eliminates the toughest stains and odours and prevents them from coming back. It offers unparalleled performance for cleaning all types of organic soils, from greasy kitchen floor to urine stained washroom surfaces. It cleans, degreases and deodorizes the surfaces quickly and efficiently. Unlike regular detergents, Bio-Bac II does not push grease and dirt around, but deep cleans the surfaces by destroying organic matter, for a better clean.

- 400% more bacillus for better results
- Does not contain harsh chemicals or solvents
- Cleans, degreases and deodorizes
- Sustainable solution, fully biodegradable
- Breaks down matter and grease
- Safely cleans clogged drains
- Deodorizes by attacking the organic source of odours
- Neutral pH and non-toxic
- Destroys skunk odours
- Controls odours in dumpsters and garbage pails

### Dilution rates:

ECOLOGO (UL 2792)	1:20
Odour control	1:120
Light soil	1:80
Medium soil	1:40
Heavy soil	1:20
Carpet spotter	1:120
Parts cleaning	1:40 - 1:80

### Powered by tiny "pacmans"

Bio-based cleaners work by eating away the organic matter – think of them like little pacmans. The bacillus keep working until all the organic matter is completely destroyed. Bacillus cleaners are an ideal choice for hard surfaces where organic soils accumulate. They clean without leaving any residues. Get peace of mind of knowing that you are using a safe, non-toxic, ECOLOGO Certified product.

### Code:

53762 (4 L)



# Bio-Bac II

## Le produit qui fonctionne en continu!



### À propos du produit

Bio-Bac II est là pour vous! Ce nettoyant polyvalent, alimenté par les enzymes, continue à travailler même après l'application initiale. Il élimine les taches et les odeurs les plus difficiles tout en prévenant leur retour. Il offre une performance sans pareil pour le nettoyage de tout type de souillures organiques, des planchers de cuisine grasseux aux surfaces de toilettes tachées d'urine. Il nettoie, dégraisse et désodorise les surfaces rapidement et efficacement. Contrairement aux détergents réguliers, Bio-Bac II ne repousse pas la graisse et la saleté, mais nettoie plutôt les surfaces de manière profonde en détruisant les souillures organiques pour un nettoyage supérieur.

- 400% plus de bacilles pour des résultats supérieurs
- Ne contient pas de produits chimiques ou de solvants agressifs
- Nettoie, dégraisse et désodorise
- Solution durable, entièrement biodégradable
- Décompose la matière et la graisse
- Nettoie les drains obstrués de façon sécuritaire
- Désodorise en attaquant la source organique des odeurs
- pH neutre et non toxique
- Détruit les odeurs de mouette
- Contrôle les odeurs dans les bennes à ordures et les poubelles

### Taux de dilution :

ECOLOGO (UL 2792)	1:20
Contrôle des odeurs	1:120
Souillure légère	1:80
Souillure moyenne	1:40
Grande souillure	1:20
Détachant à tapis	1:120
Nettoyage de pièces	1:40 - 1:80

### Alimenté par des petits « pacmans »

Les nettoyants à base de souches biologiques fonctionnent en mangeant les souillures organiques – comme des petits pacmans. Les bacilles continuent à travailler jusqu'à ce que toutes les souillures soient détruites. Les nettoyants à bacilles sont un choix idéal pour les surfaces dures où les souillures organiques s'accumulent. Ils nettoient sans laisser aucun résidu.

Code :

53762 (4 l)

